

國立台北科技大學機電學院機電科技博士班更換指導教授申請書

※表一

申請日期： 年 月 日

學生： _____ (簽章) 學號： _____ 組別： _____ 電話： _____
原指導教授： _____ (簽章) 是否同意學生使用與原指導教授之共同研究內容及成果，做為學位論文之主體。 <input type="checkbox"/> 同意 <input type="checkbox"/> 不同意 與原指導教授之共同研究主題： _____ 其他說明：
新指導教授： _____ (簽章)
分組主管： _____ (簽章)

※表二

分組學術會議 審核	<input type="checkbox"/> 同意更換指導教授。 <input type="checkbox"/> 不同意更換指導教授。 分組主管簽章： 審核時間： 年 月 日
------------------	----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

- 1、 若原指導教授及新指導教授皆同意學生更換指導教授，僅須填寫表一。若無法獲得原指導教授之同意，則須送請分組學術委員會裁定。
- 2、 學生更換指導教授以一次為限。若有特殊原因需更換指導教授超過一次者，需經各分組所務會議同意始可更換指導教授。

National Taipei University of Technology
Institute of Mechanical and Electrical Engineering
Application for changing the advisership during study of Ph.D. program

※**Table I**

Date: _____

(year/month/day)

Name	(Signature)
Student No.	
Academic Division	<input type="checkbox"/> Mechatronic Engineering <input type="checkbox"/> Vehicle Engineering <input type="checkbox"/> Automation Engineering
Original adviser	<p style="text-align: right;">_____ (signature)</p> <p>Please indicate whether you agree this student's use of the content and results of previous joint research with you as the material of his/her dissertation.</p> <input type="checkbox"/> Agree <input type="checkbox"/> Disagree <input type="checkbox"/> Other, please indicate : _____
New adviser	(signature)
Division Chairperson	(signature)

※**Table II**

Review by Committee Meeting	<input type="checkbox"/> Agree <input type="checkbox"/> Disagree Comments: Division Chairperson : _____ (signature) Date: _____ (year/month/day)
-----------------------------	------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

1. If all parties involved agree on the change of advisership, the applicant only needs to fill Table I and acquires the signatures. Table II is needed if dispute arises.
2. Please be noted that the regulations on intellectual property right must be followed closely during the switch of thesis topic.